

MARCH EVENT / SESSION DE MARS



*The Association of Administrative Professionals (AAP), Moncton Branch welcomes:
L'Association des Professionnels de L'Administration, (AAP), la branche de Moncton invite:*

Jodi McMackin

**Human Resources Coordinator, Town of Riverview /
coordonnatrice des ressources humaines, ville de Riverview**

Wednesday, March 20, 2019 Enhancing Your Personal Brand Through LinkedIn

Who are you attracting in the professional world? Who is attracting you to their organization? Whether you are seeking the right opportunity that aligns with your values or a seasoned professional interested in spreading your expertise, this interactive session will have you reflecting upon your personal brand and help you build it through LinkedIn. This session is geared toward novice LinkedIn users with a hearty welcome to expert users willing to share their knowledge. Bring your smartphone, tablet or laptop along as you will be taking a look at your LinkedIn profile from the perspective of a recruiter.

SPEAKER

Jodi McMackin is a Chartered Professional in Human Resources with a 10 year track record of matching talent with organizational needs in the not-for-profit, private and public sectors. She is currently the Human Resources Coordinator with the Town of Riverview.

le mercredi 20 mars 2019 Améliorer votre marque personnelle grâce à LinkedIn

Qui attirez-vous dans le monde professionnel? Qui vous attire dans leur organisation? Que vous cherchiez la bonne opportunité qui correspond à vos valeurs ou un professionnel expérimenté souhaitant diffuser votre expertise, cette session interactive vous permettra de réfléchir à votre marque personnelle et de vous aider à la développer via LinkedIn. Cette session est destinée aux utilisateurs novices de LinkedIn et accueille chaleureusement les utilisateurs expérimentés disposés à partager leurs connaissances. Apportez votre smartphone, votre tablette ou votre ordinateur portable pour voir votre profil LinkedIn du point de vue d'un recruteur.

CONFÉRENCIER

Jodi McMackin est une professionnelle agréée en ressources humaines qui cumule depuis 10 ans les talents et les besoins organisationnels des secteurs à but non lucratif, privé et public. Elle est actuellement coordonnatrice des ressources humaines pour la ville de Riverview.

LOCATION – LIEU DE LA RÉUNION --- Rodd Moncton Hotel – 434, rue Main Street, Moncton

Presentation in English --- Présentation en anglais

5:30 p.m. Networking - 6:00 p.m. Dinner Meeting - 7:00 p.m. Guest Speaker - 8:00 p.m. Close

17 h 30 Réseautage – 18 h Souper-Réunion – 19 h Conférencier – 20 h Conclusion

Price: Dinner Meeting – Members: \$25 / Non-Members: \$30 - Meeting Only: Members: \$10 / Non-Members: \$15

Prix: Souper-Réunion – membres : 25\$ / non-membres : 30\$ - Réunion seulement : membres 10\$ / non-membres : 15\$

RSVP

Pre-registration is required through the Association's [Moncton Branch Eventbrite](#) site --- *Préinscription est requise à travers le site de [Moncton Branch Eventbrite](#).*

Cancellation / Annulation:

Attendees will receive a full refund if notified 48 hours in advance of the event. All other cancellations (if not cancelled 48 hours in advance) shall be subject to a \$15 non-refundable administrative fee -- *Les participants recevront un remboursement complet si nous avisant 48 heures à l'avance. Toutes autres annulations (si elle ne sont pas 48 heures à l'avance) seront soumises à des frais d'administration non-remboursables de 15 \$.*